
Inclusieve Voetgangersbrug Waalhaven, inspraakreactie Jos Kersten, directeur 
Zelfregiecentrum Nijmegen, 10 januari 2024

Ik sprak ooit eerder in over de voetgangersbrug, dat was 16 februari 2022. Ik gebruikte toen de 
beeldspraak van een brugwachter, die beoordeelt wie fysiek in staat is de brug over te steken. Het 
gaat tenslotte om een hoogteverschil van 5 meter dat moet worden overbrugd. 

Niemand wil die brugwachter zijn, die zegt:

“U heeft een energiebeperking door reuma? Sorry, ik kan u niet doorlaten.

“Een conditiehandicap vanwege hartklachten? Het spijt me.”

“U maakt gebruik van een rollator, u van een rolstoel, u heeft een scootmobiel: wat denkt u zelf?”

“U bent gewoon slecht ter been. Jammer, u bent met velen, maar ik kan niets voor u betekenen. Ik 
kan alleen maar door laten wie gezond van lijf en leden is en fit!”

“Vader en moeder met een kinderwagen? Sorry, nee, dat gaat ‘m niet worden.”

Niemand wil die brugwachter zijn, en het goede nieuws is: dat hoeft ook niet! 

Wij zijn er zeer verheugd over dat de raad in de stadsbegroting 2024-2027 financiële ruimte heeft 
gereserveerd om een inclusieve brug te realiseren.

Er ligt een prachtig ontwerp. We hebben met een grote delegatie de presentatie van het ontwerp 
van de inclusieve brug bijgewoond en wij waren daar enthousiast over. 

Ja zeggen tegen de voetgangersbrug past bij een inclusieve samenleving. Die mensen insluit en niet 
buitensluit. Wij waarderen het bijzonder dat u zich als  gemeenteraad per motie unaniem heeft 
uitgesproken voor het principe van Design for all /  Ontwerpen voor iedereen. 

Voorzitter, volgens ons zijn alle hokjes aangevinkt en is er geen enkele belemmering meer om de 
inclusieve voetgangersbrug daadwerkelijk te realiseren.  

Jan Troost zou zeggen: en nu een klap erop!

Misschien ten overvloede, ter afsluiting, nog een passage uit een inspraakreactie die ik gaf op 4 april 
2023: “Wij zijn er faliekant op tegen om een niet-toegankelijke brug te realiseren. Dan moet je ‘nee’ 
verkopen aan dat groeiende leger van ‘andersbewegenden’. Die sluit je dan buiten. We zitten 
inmiddels ruim 50 jaar na de oplevering van het ontoegankelijke cultureel centrum De Lindenberg. 
Dan ga je nu toch geen ontoegankelijke brug realiseren, die er nog minstens 50 jaar zal liggen. 

Toch? 


